
Synpunkter på Lokalbehovsanalys för äldre- och omsorgsnämndens 
ansvarsområde 

 

Allmänt kan sägas att analysen är välunderbyggd och tar hänsyn till alla de 
osäkerhetsfaktorer som finns kring prognoser och antaganden. 

Bekymmersamt är ju det akuta behovet av platser och att kön nu är så 
omfattande att man inte kan fatta beslut inom lagstadgad ram. 

Vi har hittat ett räknefel på sidan tolv som behöver rättas till eftersom det 
föranleder följdfel. Vi tror nog att detta är gjort, men vi ändå för säkerhets skull 
påpeka detta. 

Skrivningen kring träffpunkter tycker vi är väldigt vag och föga förpliktigande Vi 
skulle nog ha önskat oss lite mera beskrivning kring nyttan och därmed öka 
trycket på att fler träffpunkter inrättas. 
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